
 
 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 29.08.2022 
Tid: Kl. 16:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Svanhild I. Lygre Andersen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Jan Birger Medhaug H 
Ole Kristian Nilsen H 
Randi Wisnæs H 
Helge Thorheim KL 
Alf Magne Grindhaug KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Rune Midtun FRP Geir Aarvik FRP 
Odd Magne Brandt 
Hansen 

SV Marianne Sol Levinsen Rødt             

 
 
 
 

Møtenotater: 
 
Orienteringer: 
Status kjøp av Kopparen - v/ Stein Nygaard 
 
 
Innkalling godkjent. 
 
Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten enstemmig godkjent. 
 
Ordfører foreslo Wisnæs (H) og Aarvik (FRP) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet slutt kl. 18:05. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
070/22 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 13.06.22 

 

071/22 Budsjettoppfølging drift per juli 2022 
 

072/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021 
 

073/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester 
 

074/22 Forslag til ny forskrift for vann- og avløpsgebyrer i Karmøy 
Kommune – vedtak om offentlig høring 

 

075/22 Ny skole sone 2 
 

076/22 Samlesak for referatsaker 
 

077/22 Samlesak for spørsmål 
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070/22 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 13.06.22 
 
      
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) under sak 054/22 Rammer for bruk av 

byutviklingsmidler. 

Karmøy kommune vil snarest gå i dialog med Rogaland Fylkeskommune for oppkjøp av tomt til 
fremtidig parkeringsareal 57/28 ved Dalen i Skudeneshavn. Vassbakk og Stol har fått tillatelse av 
Rogaland fylkeskommune til å benytte dette området for lagring av masser og riggplass under arbeid 
med vei og evt torg under forutsetning at området tilbakeføres i opprinnelig stand. Om fyllmassen får 
ligge igjen, er både tid og penger spart til anleggelse av parkeringsområde. 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
Votering: 
 
Enstemmig vedtatt oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt 

5). 

Kommunestyret vedtar at det utarbeides en digital dør til tjenester og tilbud for barn og unge på 
kommunens nettsider, med en tilhørende chat funksjon. Denne døren gjøres kjent og sendes til 
skoleelever jevnlig.  
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Enstemmig oversendt rådmannen for vurdering. 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

6). 

 
Kommunestyret vedtar at det settes ned en politisk arbeidsgruppe på tvers av hovedutvalgene 
helse/omsorg og oppvekst/kultur for at en i større grad kan åpne opp for tverrpolitiske og tverrfaglig 
samtaler. Det er de samme barn og unge en forholder seg til og det kan tenkes at silotenkningen 
politisk gjør det vanskeligere løfte blikket og å se helheter. I denne gruppen er det ønskelig at 
representantene allerede er faste medlemmer i et av utvalgene. Partier som ikke har representanter 
i utvalgene kan representeres av representant som er fast medlem i kommunestyret. I tillegg anses 
det som viktig at representanter fra ungdomsrådet deltar aktivt for å få frem barn og unges egne 
synspunkter på behovet for tiltak i kommunen.  
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Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt til hovedutvalgene for vurdering av behov for opprettelse av 
tverrfaglig/tverrpolitisk arbeidsgruppe. 
 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

7). 

 
Karmøy Kommune tar kontakt med Fylkeskommunen for å be om hjelp til å sette igang med 
strakstiltak som rekkverk langs veien, spesielt ved det smaleste partiet samt redusering av hastighet 
på fv 547 til 40km/t fra Varne i Sævelandsvik til nåværende 40km/t fartsgrense i Åkrehamn.  
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 
 
 
 
 
5. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (H) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

8). 

1. Overføring av alle utvalgsmøtene via kommunens web-TV.  
2. Websider med navn og bilde av alle kommunestyrets representanter med oversikt over alle 
kommunale verv de har og hvilken godtgjørelse det gir.  
3. Endre praksisen slik at avtroppende kommunestyre som en av valgperiodens siste saker vedtar 
politisk organisering, delegasjonsreglement og godtgjørelsesreglement.  
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Formannskapet anså punktene som ivaretatt. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig tatt til etterretning 
 
 
FSK - 070/22 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) under sak 054/22 Rammer for bruk av 

byutviklingsmidler. 

Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt 

5). 
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Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen over utarbeidelse av sak. 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

6). 

Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt til hovedutvalgene for vurdering av behov for opprettelse av 
tverrfaglig/tverrpolitisk arbeidsgruppe. 
 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

7). 

Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen over utarbeidelse av sak. 
 
 
 
5. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (H) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål (pkt. 

8). 

 
Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning 
 
 
 
 
 

071/22 Budsjettoppfølging drift per juli 2022 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy formannskap tar budsjettoppfølging per juli til orientering. 
 
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Aarvik (FRP) stilte spørsmål om kommunens strømforbruk og målsettingen om en generell reduksjon. 
Nilsen (H) ønsket også at notatet viser hva kommunens forbruk av gass og eventuelle tiltak for å 
erstatte naturgass med f.eks. propan. 
 
Rådmannen svarer ut i notat. 
 
Nilsen (H) ba om notat over økt overforbruk ved drift av helse og omsorgsetaten. 
Rådmannen svarte: Sammensatt grunn. Det er vanskelig å forutse behov for BPA, og dette gjelder 
også andre kommuner.  
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Kommunalsjef for helse og omsorg tilføyde: Stor økning BPA, økning i behov for sykehjemsplasser, 
det utføres flere tjenester på lavere nivå som medfører flere timer. Ved omleggelse vil det også kreve 
økte kostnader i en overgangsfase.  
 
Rådmannen svarer videre ut i notat. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
FSK - 071/22 Vedtak: 
 
Karmøy formannskap tar budsjettoppfølging per juli til orientering. 
 
 
 
 

072/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering.  
 
15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Barnevernsleder Jakob Bråtå presenterte resultatet fra tilstandsrapporten innledningsvis i forkant av 
behandlingen av saken.   
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
HHO - 017/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for Karmøy og Bokn 2021» 
til orientering.  
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 072/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering.  
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073/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
14.06.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Kommunalsjef helse og omsorg hadde en god orientering om saken og eldrerådet håper å bli medtatt 
i videre oppfølging av saken. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
ELD - 020/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
14.06.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 020/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 018/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 073/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
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074/22 Forslag til ny forskrift for vann- og avløpsgebyrer i Karmøy 
Kommune – vedtak om offentlig høring 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Forslag til ny forskrift for vann- og avløpsgebyrer i Karmøy kommune, legges ut til offentlig høring 
jfr. forvaltningsloven § 37. Høringsperioden er fra 30. august 2022 til 30. oktober 2022. 

 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 074/22 Vedtak: 
 

1. Forslag til ny forskrift for vann- og avløpsgebyrer i Karmøy kommune, legges ut til offentlig høring 
jfr. forvaltningsloven § 37. Høringsperioden er fra 30. august 2022 til 30. oktober 2022. 

 
 
 

075/22 Ny skole sone 2 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar å bygge én ny skole på allerede ervervet tomt på Åkra, til 
erstatning for barneskolene Grindhaug, Ådland og Åkra. Skolene Grindhaug, Ådland og 
Åkra blir da lagt ned når ny skole står klar. 

2. Oppdatert kostnadsestimat innarbeides som del av økonomiplan 2023-2026 

 
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 15.06.2022 - 025/22 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar å bygge én ny skole på allerede ervervet tomt på Åkra, til 
erstatning for barneskolene Grindhaug, Ådland og Åkra. Skolene Grindhaug, Ådland og 
Åkra blir da lagt ned når ny skole står klar. 

2. Oppdatert kostnadsestimat innarbeides som del av økonomiplan 2023-2026 
3. Det forutsettes at Karmøy kommune prioriterer nødvendige trafikale grep. 

 
 
15.06.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
HOK - 025/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar å bygge én ny skole på allerede ervervet tomt på Åkra, til 
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erstatning for barneskolene Grindhaug, Ådland og Åkra. Skolene Grindhaug, Ådland og 
Åkra blir da lagt ned når ny skole står klar. 

2. Oppdatert kostnadsestimat innarbeides som del av økonomiplan 2023-2026 
3. Det forutsettes at Karmøy kommune prioriterer nødvendige trafikale grep. 

 
 
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Karmøy kommunestyre vedtar å bygge en ny skole på ervervet tomt i Åkrehamn til erstatning for 
barneskolene Åkra og Ådland. Skolene Åkra og Ådland blir lagt ned når ny skole står klar. 
Grindhaug skole består som i dag. 
Trafikksikkerhet, avstand og samhold er stikkord. 
 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 5 (1 KL, 3 H, 1 R) stemmer for forslag fremsatt av Thorheim (KL). 
 
 
 
FSK - 075/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar å bygge én ny skole på allerede ervervet tomt på Åkra, til 
erstatning for barneskolene Grindhaug, Ådland og Åkra. Skolene Grindhaug, Ådland og 
Åkra blir da lagt ned når ny skole står klar. 

2. Oppdatert kostnadsestimat innarbeides som del av økonomiplan 2023-2026 
3. Det forutsettes at Karmøy kommune prioriterer nødvendige trafikale grep. 

 
 
 
 
 

076/22 Samlesak for referatsaker 
 
 
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
079/22, Søknad om støtte - Ensomhetsprosjekt Snurrevarden gård 
Saken utsettes til neste møte i formannskapet. 
Administrasjonen bes redegjøre for andre eventuelle tilskudd og tilhørende frister relatert til 
prosjektet. 
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081/22, Søknad om økonomisk støtte til oppføring av gapahuk på Fosen 
Thorheim (KL) ba om at saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Forslag om ta saken til realitetsbehandling fikk 1 stemme (1 KL), og falt.  
 
 
102/22, Høring - Cruisetrafikk i norske farvann og tilgrensende havområder. 
Grønningen (SP) fremmet forslag om å oppfordre Karmsund Havn til å skrive et høringssvar som 
legges på referatlisten til formannskapet. 
 
 
Øvrige referatsaker ble tatt til etterretning. 
 
 
 
FSK - 076/22 Vedtak: 
 
 
079/22, Søknad om støtte - Ensomhetsprosjekt Snurrevarden gård 
Saken utsettes til neste møte i formannskapet. 
Administrasjonen bes redegjøre for andre eventuelle tilskudd og tilhørende frister relatert til 
prosjektet. 
 
 
 
102/22, Høring - Cruisetrafikk i norske farvann og tilgrensende havområder. 
Grønningen (SP) fremmet forslag om å oppfordre Karmsund Havn til å skrive et høringssvar som 
legges på referatlisten til formannskapet.  
 
Administrasjonen kontakter Karmsund Havn. 
 
 
Øvrige referatsaker ble tatt til etterretning. 
 
 
 
 
 

077/22 Samlesak for spørsmål 
 
29.08.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
1. Grindhaug (KRF) viste til årets TV-aksjon, og fremmet forslag om økonomisk støtte. 
Årets TV-aksjon går til Leger uten grenser og årets tema er "grenseløse sykdommer - glemte 
pasienter", hovedarrangement avvikles 23.01.22. 
Det vil regionalt jobbes aktivt med innsamlingen siste måneden før offisiell dato. 
 
Formannskapet i Karmøy kommune bevilger tilsvarende kr. 2 per innbygger til årets TV-aksjon.  
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Beløpet belastes disposisjonsposten til formannskapet. 
 
Votering: 
Forslag fremsatt av Grindhaug (KRF) ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Formannskapet i Karmøy kommune bevilger tilsvarende kr. 2 per innbygger til årets TV-aksjon.  
Beløpet belastes disposisjonsposten til formannskapet. 
 
 
2. Grønningen (SP) viste til at tidligere forslag om at formanskapet skulle besøke bestillerkontoret, 
og etterlyste muligheten til å gjennomføre dette. 
Ordfører foreslo at det tas kontakt med bestillerkontoret, og at det avtales et tidspunkt i forkant av 
et møte i formannskapet hvor bestillerkontoret kan besøkes. 
 
 
3. Levinsen (R) viste til økning i strømpriser, og fremmet følgende forslag om fordeling av 
ekstraordinært utbytte fra  Haugaland Kraft: 
Formannskapet ber om at rådmann utarbeider en modell for tilbakeføring av 
ekstraordinært utbytte fra Haugaland Kraft til innbyggerne i Karmøy . Modellen må gjøres 
sosialt rettferdig. Som et utgangspunkt kan man tenke seg et likt kronebeløp for alle over 18 år. 
 
Ordfører svarte: 
I møte med Haugaland Kraft: Ingen utfordringer med leveringssikkerheten. Energiprisene er høye, 
samt andre kostnader som mat, og lånerenter øker. Problematisk med ulik strømpris i landet. 
Risikerer at enkelte virksomheter flytter ut av regionen, ev. ut av landet. Det er avgjort at all kostnad 
som en husholdning har i overkant av 70 øre per KW skal 90 % støttes av staten. 
Når det gjelder næringslivet er det videreformidlet til statsministeren at det må være like priser i 
landet. Det må derfor komme en strøm-/energi-støtte som blir rettferdig fordelt til næringslivet.  
Til kraftselskapet er det sagt at de skal være proaktive ved å lage nedbetalingsavtaler for 
næringslivet. Det skal også betales ut mer midler via frivilligheten og NAV i støtte til lokale familier. 
 
Forslaget ble omgjort til et oversendelsesforslag. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt rådmannen. 
 
Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen. 
 
 
      
 


